
Protokół z zebrania Rady Rodziców z 14.09.2023

W  zebraniu  uczestniczyli  rodzice,  przedstawiciele  i  przedstawicielki  trójek  klasowych  oraz

przedstawicielki dyrekcji szkoły w składzie:  Małgorzata Guellard, dyrektor oraz wicedyrektorki:

Joanna Okuń i  Anna Jakimowicz. Podczas spotkania z dyrekcją poruszone zostały następujące

tematy: 

1. Zmianowy plan zajęć.

2. Podział zajęć wf w klasach IV-VIII ze względu na płeć (ze względu m.in. na warunki lokalowe i

zróżnicowaną  liczbę  dziewczynek  i  chłopców  w  klasach  dyrekcja  uznaje  taki  podział  za

niewykonalny).

3. Niskie zainteresowanie zajęciami WDŻ (2 klasy zrezygnowały całkowicie, z 7 godz. pozostało

4,5 godz. lekcyjne), brak znajomości realizowanego programu zajęć WDŻ wśród rodziców –

dyrekcja,  która  zachęca  do  zapisywania  dzieci  na  zajęcia,  zadeklarowała  wcześniejsze

przedstawienie  programu  rodzicom  w  nast.  roku  szkolnym,  tak  by  wiedzieli  na  co  się

zgadzają, zapisując dziecko na zajęcia.

4. Przyprowadzanie dzieci do przedszkola – omówienie zasad zwiększających bezpieczeństwo

najmłodszych; brak możliwości założenia domofonu.

5. Problem  parkingu  –  ustalono,  że  należy  zmienić  przeznaczenie  placu  manewrowego  dla

straży  pożarnej  na rzecz parkingu dla  nauczycieli.  Pozwoli  to  na  zwiększenie  ilości  miejsc

parkingowych dla rodziców przywożących i  odbierających dzieci  do/ze szkoły. W ub. roku

szkolnym dyrekcja złożyła wniosek do organu prowadzącego o sfinansowanie szlabanu przy

wjeździe na parking.

Wśród  propozycji  rodziców  znalazły  się  również  m.in.  wyłączenie  ścieżki  rowerowej  na

wysokości  szkoły  z  zakazu  parkowania;  zatrudnienie  pana  „stopka”  do  bezpiecznego

przeprowadzania  dzieci,  czy  przeniesienie  przystanku.  Prezydium  Rady  Rodziców

zadeklarowało podjęcie działań i wysłanie stosownych pism do Urzędu Gminy Głusk.

6. Problemy związane z dowozem dzieci z/do szkoły przez autobus. Rodzice zgłosili następujące

zastrzeżenia:

- autobus nie przyjeżdżał po godz 17, nie przyjeżdżał na czas, dzieci były np. zabierane do

samochodu osobowego;



- gmina sponsoruje zaledwie 30 biletów (dzieci z klas młodszych I-IV zamieszkałe powyżej 3

km, z klas V-VIII powyżej 4 km);

- brak opiekuna w autobusie szkolnym; 

-  przepaść  między  ilością  kursów  z/do  Kazimierzówki  (kilkanaście),  a  ilością  kursów z/do

Abramowic Prywatnych (kilka).

Dyrekcja  zaznaczyła,  że  właściwym  adresatem  w  sprawie  wymienionych  problemów  jest

Urząd Gminy. Prezydium Rady Rodziców zadeklarowało organizację spotkania w UG.

7.  Rodzice  zgłosili  również  problem  braku  zacienienia  placu  zabaw;  dopytywali,  czy  jest

szansa  na  sfinansowanie  czterech  słupków  aluminiowych  do  rozpostarcia  żagla

zacieniającego (brak  środków).  Dyrektor  zadeklarowała,  że  zgłosi  się  do  Urzędu  Gminy  z

zapytaniem o ew. projekty, z których można by dofinansować taką infrastrukturę.

8.  Rodzice  zgłosili  problem  wypraszania  dzieci  z  klas  czwartych  ze  świetlicy.  Dyrektor

zadeklarowała podjęcie działań zmierzających do wyeliminowania takich sytuacji.

9.  Religia  na  pierwszej  i  ostatniej  lekcji  –  wicedyrektor  A.  Jakimowicz  poinformowała

rodziców o braku możliwości takiego skonstruowania planu. Zajęcia z etyki – nie ma, bo nie

ma wniosków od rodziców w tej sprawie.

10.  Część rodziców zawnioskowało o większe  zróżnicowanie  oferty  sklepiku i  poszerzenie

oferty o zdrowe przekąski. Dyrektor M. Guellard zobowiązała się do zgłoszenia nauczycielce

opiekującej się sklepikiem próśb rodziców o wprowadzenie do oferty zdrowszych przekąsek.

11. Obiad dla przedszkola powyżej 10 dzieci – na zebraniu zgłoszony został wniosek jednej z

mam o możliwość organizacji obiadu również dla mniejszej liczby dzieci, gdyby taka sytuacja

zaistniała (dyrekcja zobowiązała się do rozmowy z firmą cateringową, żeby nie było z tym

problemów).

12. Rodzice dopytywali również na jakim etapie jest projekt nowej części szkoły – dyrekcja

poinformowała o zgłoszeniu zmian do projektu (grota solna dla dzieci).

13.  Zgłoszono  również  problem  związany  z  tym,  że  w  szkole  bywa  duszno.  Dyrektor

zadeklarowała, że system nawiewno-wywiewny jest na bieżąco serwisowany, zobowiązała się

również do kontaktu z firmą Hembud i sprawdzenie funkcjonowania systemu.

Rodzice pytali również o:



- możliwość otwarcia boiska w wakacje (brak możliwości organizacji opieki);

- bezpłatne SKS-y;

- możliwość zbierania od rodziców podpisów w formie elektronicznej, np. za pośrednictwem

Google (rozmowa z informatykiem; dyrektor zadeklarowała, że sprawdzi, czy jest to zgodne z

prawem); 

 uwagi odnośnie strony www.

Przebieg dalszej części zebrania:

1. Sprawozdanie z działań RR w roku szkolnym 2022/2023 i sprawozdanie finansowe za rok

szkolny 2022/2023.

2. Wybory Prezydium Rady Rodziców

Podczas  zebrania  odbyły  się  również  wybory  do  Prezydium  Rady  Rodziców.  Komisja

skrutacyjna (w składzie: Karolina Bębnowicz i Agata Miszczuk) czuwała nad prawidłowością

wyborów. W wyniku jednogłośnego głosowania (25 osób za) do Prezydium Rady Rodziców

wybrani zostali:

Jakub Bieniek, przewodniczący

Piotr Zieliński, skarbnik

Dominika Karp-Skomra, sekretarz

Aleksandra Świerczyńska, członkini

Katarzyna Zarzycka-Kogut, członkini 

Skład prezydium został przyjęty uchwałą w jednogłośnym głosowaniu.

3. Inne uchwały przyjęte podczas zebrania.

Rada Rodziców jednogłośnie uchwaliła:

– Wysokości  składek pieniężnych na fundusz Rady Rodziców :  50  zł  –  1  dziecko;  40 zł  –  2

dziecko,  20 zł – 3 i kolejne dziecko. Utrzymany został również program lojalnościowy – zwrot

od każdego dziecka w wysokości 10 zł w przypadku 100% wpłat do końca października br.



– Wycofanie  się  z  zakupu  i  organizacji  poczęstunku  na  dyskotekach  szkolnych,  przy  okazji

różnych  świąt  i  uroczystości.  Zaoszczędzone  w  ten  sposób  środki  zdecydowaliśmy  się

przeznaczyć na zakup książek do szkolnej biblioteki, a także na bardziej wartościowe nagrody

w konkursach szkolnych.

4. Kontakt z rodzicami

W celu usprawnienia komunikacji utworzona została grupa na messengerze, w skład której

weszli  przedstawiciele  trójek  klasowych  (po  jednej  osobie  z  każdej  klasy).  W  sprawie

dołączenia  do  grupy  prosimy  o  kontakt  z  prezydium  Rady  Rodziców:

rrkalinowka@gmail.com

5. Dobrowolne ubezpieczenie dzieci

Oferta, informacje nt. warunków i składki. 

6. Świetlica szkolna i zasady korzystania.

Podczas zebrania pojawiły się propozycje odnośnie rozszerzenia oferty o działania ze strony

rodziców,  np.  spotkanie  z  reprezentantami  ciekawych  zawodów,  prezentacja  ciekawych  i

oryginalnych pasji. W sprawie organizacji takich zajęć bardzo prosimy o kontakt e-mailowy:

rrkalinowka@gmail.com

7. Oferta fotograficzna

W  ub.  roku  szkolnym  z  inicjatywy  rodziców  zmieniona  została  firma  wykonująca  zdjęcia

dzieciom.  Podczas  zebrania  rodzice  wyrazili  zadowolenie  z  nowego  fotografa  i  chęć

kontynuacji  współpracy,  z  zastrzeżeniem,  że  czas  oczekiwania  na  zdjęcia  był  zbyt  długi

(wniosek o oddanie gotowych zdjęć do połowy grudnia).

8. 8. Pozostałe inicjatywy rodziców:

-  Prośba  do  przedstawicieli  trójek  klasowych  o  zorientowanie  się,  jakie  jest  zainteresowanie

organizacją zajęć z etyki wśród rodziców.

- Prośba o informację zwrotną w sprawie pierwszej edycji akcji „Szkoły pełne talentów”, zwrócenie

się do koordynatorek akcji z prośbą o informację, jakie pomoce dydaktyczne/sprzęty udało się dzięki

niej uzyskać i podjęcie działań zmierzających do większego zaangażowania rodziców w akcję.
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- Prośba o zwiększenie ilości lektur w bibliotece szkolnej – rodzice zgłosili  problem z dostępnością

książek. Wniosek o przekazanie informacji, jakie książki sfinansowane zostały w ub. roku szkolnym ze

środków Rady Rodziców. 

-  Informacja  nt.  mebli  wypoczynkowych  zakupionych  na  szkolne  korytarze  ze  środków

zgromadzonych  podczas  czerwcowego kiermaszu.  Wniosek  o  organizację  dodatkowych  akcji,  np.

przed świętami. 

Protokół sporządziła:
Dominika Karp-Skomra

- 


